
PROTOKÓŁ NR LIII/14 

z posiedzenia LIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

30 października 2014r. 
 

Przedstawiciele Komitetu Organizacyjnego obchodów 100-lecia Liceum Ogólnokształcącego 

w Wyszkowie w osobach P. Barbara Biernat, P. Karol Pękul oraz P. Adam Lamparski 

podziękowali Burmistrzowi Grzegorzowi Nowosielskiemu oraz Przewodniczącej Rady – 

P. Elżbiecie Piórkowskiej za wsparcie i pomoc w organizacji obchodów 100-lecia LO.  
 

P. Wiesław Mielczarczyk – Dyr. Zespołu Szkół w Rybnie w imieniu swoim, rodziców, dzieci 

oraz całej lokalnej społeczności, podziękował Burmistrzowi oraz radnym za wybudowanie 

przy szkole boiska wielofunkcyjnego oraz boiska do piłki nożnej. 
 

P. Elżbieta Borzymek – Redaktor Naczelna „Nowego Wyszkowiaka” wręczyła radnemu - 

P. Janowi Abramczykowi medalu za zwycięstwo w przeprowadzonym przez gazetę 

plebiscycie „Radny na medal” w kategorii radny miejski. 

P. Abramczyk podziękował wszystkim mieszkańcom, którzy właśnie na niego wysłali swoje 

głosy. 
 

Ad. 1. i 2. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10.15. 

W posiedzeniu udział wzięło 19 radnych. Dwoje radnych nieobecnych usprawiedliwionych – 

P. Zofia gałązka oraz P. Marek Tauter. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 25 września 2014 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za wrzesień 2014 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1)  nadania nazw ulicom; 

2) zmiany uchwały Nr X/65/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 czerwca 2007r. 

w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy; 

3) wymagań jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

na prowadzenie działalności w zakresie prowadzenia schronisk dla bezdomnych 

zwierząt na terenie Gminy Wyszków; 

4) zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, 
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określenia wysokości oraz szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania 

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego; 

5)  uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2015 rok; 

6)  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków 

dla obrębów geodezyjnych Lucynów, Lucynów Duży, Tumanek i części wsi 

Deskurów; 

7) przyjęcia regulaminów korzystania z obiektów sportowych Gminy Wyszków; 

8) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Wyszków na rok 2015; 

9) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021; 

10) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2014 rok. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Wyszków w roku 

szkolnym 2013/2014. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 
 

W sprawie porządku obrad, Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad: 

1) w punkcie 8.11) uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 

jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Wyszków; 

2) w punkcie 9.12) uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku 

sołectwa Natalin dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego 

w 2015 roku; 

3) w punkcie 9.13) uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku 

sołectwa Leszczydół Stary dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego 

w 2015 roku; 

4) w punkcie 9.14) uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku 

sołectwa Leszczydół Działki dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego 

w 2015 roku; 

5) w punkcie 9.15) uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku 

sołectwa Leszczydół Podwielątki dotyczącego przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego w 2015 roku. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. 

się – 0) został wybrany P. Eugeniusz Zaremba. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Lucyna Sosnowska; 

2. P. Woiciech Chodkowski; 
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3. P. Adam Mickiewicz. 
 

Ad. 5. 

Protokół z LII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 25 wrzesnia 2014 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za wrzesień 2014 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

P. Szczerba poinformował, że w Miejsko-Gminnej Bibliotece Publicznej została 

zainicjowana akcja, która ma na celu poznawanie i przypominanie historii Wyszkowa - 

„Tajemnice archiwum biblioteki miejskiej”. W związku z tym P. Szczerba spytał, czy 

wiadomo gdzie znajdują się dokumenty i pieczęć Rady Miejskiej przekazane przez 

P.Bolesława Wolskiego w 2001 r. Uważa, że te pamiątki można teraz przekazać do biblioteki.  

P. Stępkowska – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu poinformowała, że 

pieczęcie wraz z kronikami, które w ówczesnym czasie były prowadzone, znajdują się 

w Wydziale Promocji i Kultury i w każdej chwili mogą zostać przekazane do biblioteki. 

P. Stańczak – Sołtys Krąg Nowych stwierdziła, że od 8 lat walczy o wybudowanie drogi 

w Kręgach, niestety bezskutecznie. Na składane wnioski, Burmistrz odpowiada, że budowa 

drogi jest bez sensu, ponieważ mieszka przy niej zbyt mało osób. Spytała, dlaczego 

wybudowano drogę na Polonezie, gdzie znajdują się ogródki działkowe, natomiast nie 

mieszkają tam ludzie. Ponadto podano w prasie informację, że Burmistrz zamierza 

dofinansować budowę drogi w Gminie Somianka, z której nie skorzystają ani mieszkańcy 

Krąg, ani Olszanki, ani Sitna.  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że nigdy nie powiedział, że nie ma sensu 

budować drogi przez Kręgi Nowe ponieważ jest tam zbyt mało domów. Drogi kiedyś na 

pewno będą tam wybudowane, ale w pierwszej kolejności trzeba zacząć od wybudowania 

tych dróg przy których mieszka najwięcej mieszkańców, albo od tych, które służą m.in. 

rozwojowi gospodarczemu miasta i gminy i są drogami tranzytowymi gminy. Droga 

w Kręgach Nowych nie spełnia tych warunków, a ponadto od 4 lat brak jest porozumienia 

wśród mieszkańców wsi, która droga w pierwszej kolejności ma zostać wybudowana. 

Uzasadniając budowę drogi na Polonezie (ul. Towarowa), Burmistrz poinformował, że dzięki 

tej drodze, gminie udało się sprzedać wszystkie działki leżące na tym terenie i to po znacznie 

wyższej cenie, niż były wycenione przed wybudowaniem drogi. Przy tej drodze powstają już 

nowe hale, nowe budynki, za które przedsiębiorcy płacą do gminy podatki. Reasumując, 

Burmistrz zapewnił, że w kolejnych latach, drogi w Kręgach na pewno będą budowane. 

Poprosił aby najpierw wypracować i uzgodnić z mieszkańcami, która droga ma być 

w pierwszej kolejności wybudowana. 

P. Stańczak poinformowała, że mieszkańcy już ustalili, która droga ma zostać wybudowana 

w pierwszej kolejności. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz uzupełniając wypowiedź Burmistrza Nowosielskiego, zaznaczył, 

że droga powiatowa, do której dokłada Gmina Wyszków, uruchamia współdziałanie trzech 

samorządów i na pewno droga ta posłuży również mieszkańcom Gminy Wyszków. To są 



 

 

 

4 

projekty, które mają wymiar ponadlokalny, łączą kilka miejscowości, a na ich realizację 

można pozyskać 50% dofinansowania.  

P. Dziubłowski spytał co dalej z ul. 11 Listopada? 

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, że 

został już rozstrzygnięty przetarg, w najbliższy wtorek zostanie przekazany teren wykonawcy. 

Realizowany będzie cały odcinek od ul. Prostej do ul. Kościuszki.  

P. Sobieski zwrócił się z prośbą, aby liście, które są zgrabiane na mieście nie leżały tak 

długo, bo są rozwiewane przez wiatr i od nowa robi się bałagan na ulicach i chodnikach. 

Najgorzej jest na terenach, będących w zarządzie Spółdzielni Mieszkaniowej. Nic nie 

pomagają telefony do Straży Miejskiej ani do Spółdzielni. Na niektórych ulicach liście 

potrafią leżeć cały miesiąc. 

P. Ickiewicz – Sołtys Sitna przypomniała, że poprzedniej sesji Rady Miejskiej pytała, jakie 

oszczędności ma gmina po likwidacji szkół w Olszance i Łosinnie i jeżeli takie są, to w jaki 

sposób można je wykorzystać? Ma również żal do Burmistrza, że nauczyciele pracujący 

w szkole w Olszance, nie otrzymali nagród z okazji Dnia Nauczyciela. Uważa, że jest to 

niesprawiedliwe, a nauczyciele prowadzonej przez stowarzyszenie szkoły, są gorzej 

traktowani, niż nauczyciele szkół podległych gminie. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że to nie gmina ale Stowarzyszenie „Przyjazny 

Krąg” jest organem prowadzącym szkołę. W związku z tym Burmistrz nie ma prawa ani 

nagradzać ani karać pracujących tam nauczycieli. To Stowarzyszenie przyznaje nagrody, 

ustala wynagrodzenie. W różnych projektach gdzie zgodnie z przepisami, gmina może 

uwzględnić dzieci ze szkół prowadzonych przez stowarzyszenia, to je uwzględnia. Dzieci 

z tych szkół zapraszane są do konkursów, zawodów, dowożone są na zajęcia. Niestety nie we 

wszystkich projektach, gdzie pozyskiwane są środki zewnętrzne, można uwzględnić dzieci ze 

szkół prowadzonych przez stowarzyszenia. Tak właśnie jest z nauką pływania, gdzie 

pozyskiwane są środki zewnętrzne z ministerstwa. W takich przypadkach o te środki, może 

wnioskować tylko organ prowadzący (gmina lub stowarzyszenie). W ubiegłym roku, kiedy to 

stowarzyszenie nie wnioskowało o ośrodki dla swoich szkół, gmina dowoziła te dzieci na 

własny koszt, a Pan Juszczyński - sołtys wsi Olszanka, który jest ratownikiem na basenie, 

społecznie, po godzinach pracy,  uczył te dzieci pływać. Co do oszczędności po likwidacji 

szkół, Burmistrz poinformował, że w ubiegłym roku gmina dofinansowała remont dachu 

w szkole w Łosinnie, a w dzisiejszym budżecie znajduje się kwota w wysokości 30.000 zł 

przeznaczona na docieplenie szkoły w Olszance. Dodał, że co roku na te szkoły są 

przeznaczane pewne środki finansowe. Dzięki pozyskanym oszczędnościom budowane są co 

roku po 2 kompleksy boisk sztucznych przy szkołach, doposażane są pracowanie, 

organizowane są dodatkowe zajęcia itp. Ponadto w ubiegłym roku budowany był chodnik 

przez tzw. „nową Olszankę”, a w tym roku zostanie dokończony. W przyszłym roku będzie 

budowany w Olszance chodnik przy szkole oraz chodnik przy drodze powiatowej, 

a w projekcie budżetu znajdzie się budowa drogi w Sitnie. 

P. Białek - Sołtys Lucynowa, oraz P. Kędzierska – Sołtys Świniotopi w imieniu sołtysów, 

podziękowały Burmistrzowi, Zastępcom Burmistrza oraz Przewodniczącej Rady za 4-letnią 

współpracę. W podziękowaniu za ta współpracę przekazały na ręce Burmistrza 

Nowosielskiego bukiet kwiatów oraz tort. 
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Burmistrz – P. Nowosielski podziękował wszystkim za współpracę w tej kadencji. Uważa, 

że wszystko co było robione przez całą kadencję, to wynikało z obowiązku zarówno 

Burmistrza, Zastępców, Radnych jak i pracowników urzędu. Uważa, że tylko w ten sposób, 

właśnie poprzez pracę, można jak najlepiej służyć mieszkańcom gminy. 

P. Szczerba poinformował, że ostatnio zauważył, że firmy odbierające śmieci zostawiają 

różne worki, które nie są przeznaczone na konkretne śmieci (np. tylko kilka worków na 

papier). Było ustalone, że worki na śmieci będą w konkretnych kolorach na konkretny rodzaj 

odpadów. Takie rozwiązanie miało służyć mieszkańcom oraz edukować dzieci. Brak 

kolorowych worków jest na pewno korzystny dla firmy. Spytał, jak można uszczelnić 

kontrolę firm odbierających odpady, aby nie dochodziło do takich sytuacji? 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że obecnie w regulaminie obowiązują albo worki 

kolorowe, albo worki przezroczyste. O worki przezroczyste wnioskowali sami mieszkańcy, 

ponieważ twierdzili, że nie wszystkie kolory mogą dostać w sklepach. W workach 

przezroczystych widać jakie odpady są w nich zgromadzone i czy są one posegregowane.  

P. Szczerba wnioskując z wypowiedzi, uważa, że w takim razie i kolory worków i opisy na 

workach są bez sensu, skoro na workach jest inny napis niż jego zawartość. Jeszcze raz 

przypomniał, że kolory worków miały służyć edukacji dzieci. 

P. Sobieski uważa, że nie ma problemu z kolorami worków. Firma zabiera wszystkie worki, 

jakie mieszkańcy wystawią, bez względu na napisy i kolory.  
 

Ad. 8. 

1) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. Poinformował, że 

nazwy dotyczą ulic położonych w miejscowości Leszczydół – Nowiny. Powyższe nazwy 

zostały pozytywnie zaopiniowane przez merytoryczną Komisję Promocji i Kultury. Dodał, że 

projekt uchwały omawiany był na komisjach stałych Rady Miejskiej. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/544/14 w sprawie nadania nazw ulicom. 
 

2) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/65/2007 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 czerwca 2007 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. Poinformował, że projekt powyższej 

uchwały był szczegółowo omawiany na komisjach stałych Rady Miejskiej. Proponowana 

zmiana dotyczy Rozdziału II § 6 ust. 1, który określa wysokość dochodu na członka rodziny, 

ubiegających się o przyznanie lokalu mieszkalnego i lokalu socjalnego. W Rozdziale II 

dodaje się zapis, który przewiduje większy dochód dla gospodarstw domowych, w których 

występuje osoba niepełnosprawna. Proponuje się, aby średni miesięczny dochód do 

opodatkowania na członka rodziny ubiegającej się o wynajem lokalu mieszkalnego wynosił: 

150% najniższej emerytury w gospodarstwie jednoosobowym i 125% w gospodarstwie 

wieloosobowym, natomiast dla osób ubiegających o najem lokalu socjalnego: 125% 

najniższej emerytury w gospodarstwie jednoosobowym i 100% najniższej emerytury 

w gospodarstwie wieloosobowym. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  
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P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywna opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywna opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/545/14 zmieniającą uchwałę Nr X/65/2007 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 28 czerwca 2007 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 
 

3) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełnić 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 

w zakresie prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt na terenie Gminy 

Wyszków. Poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej, w związku z czym poprosił radnych o pozytywne zaopiniowanie 

projektu tej uchwały.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywna opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/546/14 w sprawie wymagań jakie powinien spełnić 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 

w zakresie prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt na terenie Gminy 

Wyszków. 
 

4) P. Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, 

określenia wysokości oraz szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania 

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego. Poinformowała, że projekt powyższej uchwały 

przewiduje zmianę, dotyczącą wysokości dodatku funkcyjnego, który obowiązuje 

w gminnych szkołach od 2009 roku. Zmiana polega na podniesieniu górnej granicy tego 

dodatku. Proponuje się następujące miesięczne wysokości dodatku funkcyjnego: 

1. Przedszkola: 

a) dyrektor przedszkola czynnego do 5 godz. dziennie - od 100 zł do 400 zł (było do 

300 zł); 

b) dyrektor przedszkola czynnego ponad 5 godz. dziennie - od 200 zł do 850zł (było do 

600 zł); 

c) wicedyrektor - od 100zł do 250zł (bez zmian); 

d) wychowawca grupy przedszkolnej - od 50 zł do 80 zł (było do 60 zł); 

e) opiekun stażu - od 40 zł do 60 zł (było do 50 zł). 

2. Szkoły podstawowe, gimnazja, zespoły szkół: 

a) dyrektor szkoły liczącej do 8 oddziałów - od 200zł do 850zł (było do 600 zł); 
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b) dyrektor szkoły liczącej od 9 do 16 oddziałów włącznie - od 300 zł do 1.000 zł (było do 

700 zł); 

c) dyrektor szkoły liczącej od 17 do 24 oddziałów włącznie - od 400 zł do 1.200 zł (było do 

800 zł); 

d) dyrektor szkoły liczącej od 25 do 34 oddziałów włącznie – od 500 zł do 1.300 zł (było do 

900 zł); 

e) dyrektor szkoły liczącej od 35 do 40 oddziałów włącznie – od 600 zł do 1.400 zł (było do 

1.000 zł); 

f) dyrektor szkoły liczącej od 41 oddziałów i więcej – od 700 zł do 1.500 zł (było do 

1.100 zł); 

g) wicedyrektor – od 200 zł do 750 zł (było do 700 zł); 

h) wychowawca klasy – od 50 zł do 120 zł (było do 100 zł); 

i) wychowawca klasy wyróżniony przez Burmistrza Wyszkowa – od 150 zł do 200 zł (było 

do 150 zł); 

j) opiekun stażu – od 40 zł do 60 zł (było do 50 zł); 

k) kierownik świetlicy szkolnej – od 100 zł do 200 zł (bez zmian); 

l) doradca metodyczny lub nauczyciel konsultant – od 200 zł do 1.000 zł (było do 900 zł); 

m) inne stanowisko kierownicze przewidziane w statucie szkoły- od 100 zł do 200 zł (bez 

zmian). 

P. Cieślak dodał, że projekt powyższej uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

związki zawodowe.  

P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piątek uważa, że dobrze by było, aby w tytule uchwały dopisać nr uchwały i datę podjęcia 

uchwały, która jest zmieniana. Byłoby to ułatwienie dla mieszkańców, korzystających  

 z BIP-u. 

P. Cieślak poinformował, że zgłoszona poprawka zostanie naniesiona. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/547/14 zmieniającą uchwałę Nr XXXIV/269/09 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków do wynagrodzenia, określenia wysokości oraz szczegółowych zasad 

przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego. 
 

5). P. Stępkowska – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Wyszków 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2015 rok. Poinformowała, że 

powyższy program reguluje współpracę między gminą a organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność statutową i że ta współpraca może mieć 

formę finansową i pozafinansową. Program został opracowany w oparciu o doświadczenia 
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wynikające z realizacji i zawiera główne kierunki współpracy z organizacjami. Zadania 

priorytetowe Programu na 2015 rok to:  

1) z zakresu kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego: 

a) wspieranie działalności związanej z prowadzeniem młodzieżowych orkiestr, 

b) wspieranie działalności związanej z prowadzeniem zespołów tanecznych, wokalnych, 

rockowych, 

2) z zakresu działalności na rzecz osób w wieku emerytalnym: 

a) działalność uniwersytetu trzeciego wieku 

3) z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej: 

a) prowadzenie sekcji sportowych i zajęć sportowo – rekreacyjnych dla dzieci młodzieży, 

w tym wspieranie szkolenia sportowego w piłce nożnej, piłce siatkowej i sztukach 

walki; 

b) starty w zawodach sportowych dzieci i młodzieży w dyscyplinie pływanie i piłka 

siatkowa minimum na szczeblu wojewódzkim; 

4) z zakresu turystyki i krajoznawstwa: 

a) organizacja turystycznej imprezy na orientację ,,InO” zgodnej z zasadami PTTK; 

5) z zakresu ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego: 

a) wspieranie programów zapobiegających bezdomności zwierząt, 

6) z zakresu przeciwdziałania uzależnieniom i patologiom społecznym: 

a) organizowanie i prowadzenie środowiskowych świetlic opiekuńczo-wychowawczych w 

tym prowadzenie zajęć socjoterapeutycznych i programów profilaktycznych oraz 

dożywianie dzieci w świetlicach środowiskowych, 

b) prowadzenie środowiskowego programu profilaktycznego (metodą streetworking) 

kierowanego do dzieci i młodzieży podejmującej ryzykowne zachowania, 

c) prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjno – edukacyjnej w zakresie 

rozwiązania problemów alkoholowych dla dzieci, młodzieży i dorosłych: w tym 

prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych i profilaktycznych przedsięwzięć 

promujących zdrowy styl życia, 

d) organizacja wypoczynku letniego i zimowego dla dzieci i młodzieży z rodzin, 

w których występują problemy alkoholowe lub istnieje zagrożenie problemami 

alkoholowymi, 

e) prowadzenie działań/programów rehabilitacyjnych dla osób uzależnionych i ich rodzin 

7) z zakresu porządku i bezpieczeństwa publicznego: 

a) obsługa monitoringu wizyjnego miasta Wyszkowa. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Chodkowski przedstawił pozytywna opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Stępkowska podziękowała organizacjom pozarządowym za współpracę, a przede 

wszystkim za to, że wszystkie swoje zadania wykonują bardzo rzetelnie i sumiennie. 

P. Stępkowska, odpowiadając na pytanie zadane przez P. Szczerbę na posiedzeniu Komisji 

Promocji i Kultury, poinformowała, że nie ma odrębnej uchwały w sprawie inicjatywy 

lokalnej. Taki zapis znajduje się tylko w przedstawionym programie. Jest to w oparciu 

o ustawę o działalności i pożytku publicznego i o wolontariacie.  

P. Szczerba potwierdził, że zapis o bezpośredniej możliwości inicjatywy lokalnej znajduje się 

w ustawie, natomiast w uchwale gminy brak jest takiego zapisu. Zwrócił się z prośbą, aby 
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pochylić się nad tym tematem i umożliwić mieszkańcom gminy bezpośrednią możliwość 

wnioskowania. Są osoby które są zainteresowane inicjatywami społecznymi i możliwością 

indywidualnego składania wniosków. 

P. Stępkowska uważa, że nie ma problemu aby rozszerzyć odpowiedni punkt i wprowadzić 

taki dodatkowy zapis. 

P. Wróbel w imieniu organizacji pozarządowych, a zwłaszcza „Nadbużańskiego 

Towarzystwa Przyjaciół Gulczewa” podziękował całemu Wydziałowi Promocji, Kultury 

i Sportu za dotychczasowa współpracę. Uważa, że bez tej współpracy, organizacjom 

pozarządowym, nie udałoby się zorganizować tak wielu różnych imprez. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/548/14 w sprawie uchwalenia Rocznego programu 

współpracy Gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2015 rok. 
 

6) P. Kozon – Kierownik w Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Wyszków dla obrębów geodezyjnych Lucynów, Lucynów Duży, Tumanek i części 

wsi Deskurów. Poinformowała, że podstawowym zadaniem planu będzie określenie 

warunków zabudowy i zasad zagospodarowania terenu. Obecnie obowiązujące plany 

przewidują na tym terenie zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, zagrodową, mieszkaniową 

jednorodzinną z dopuszczeniem działalności usługowej, teren cmentarza, usług kultury, usług 

oświaty, usług, teren zakładu przetwórstwa odpadów oraz teren zieleni izolacyjnej, teren 

eksploatacji złóż, zieleni łęgowej, śródpolnej oraz dolin rzek, upraw rolnych oraz las i grunty 

leśne. Nowy plan zagospodarowania pozwoli zwiększyć na tym terenie realizację zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej, zagrodowej, oraz usług i produkcji oraz stworzyć nowy układ 

komunikacyjny uwzględniając już istniejący. P. Kozon dodała, że przygotowanie planu było 

dosyć trudne, ponieważ część terenów objętych planem znajduje się na obszarze Natura 2000. 

W związku z tym, w planie wskazano strefę obszaru Natura 2000, dla którego zastosowano 

przepisy o ochronie przyrody. W planie uwzględniono również stwierdzone przez służby 

wojewody, siedlisko wilka na terenach Lucynowa. P. Kozon poinformowała, że w drodze 

autopoprawki Burmistrza, została wprowadzona w planie zmiana polegająca na wykreśleniu 

w § 14 punktu 10 o treści: „W przypadku gdy szerokość pasa drogowego nie pozwala na 

zlokalizowanie w nim sieci infrastruktury technicznej dopuszcza się lokalizowanie urządzeń 

inżynieryjnych poza terenami położonymi w liniach rozgraniczających dróg, na terenach 

działek do nich przyległych, w pasie technicznym o szerokości do 20,0 m od linii 

rozgraniczających dróg, w oparciu o przepisy odrębne”. Następnie P. Kozon omówiła 

wszystkie uwagi, które zostały wniesione do planu, a które nie zostały uwzględnione przez 

Burmistrza.  

 

 

 

 



Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla obrębów geodezyjnych Lucynów, Lucynów Duży, Tumanek i części 

wsi Deskurów. 

 

L.p

. 

Data 

wpływu 

uwagi 

Nazwisko i imię, 

nazwa jednostki 

organizacyjnej  

i adres 

zgłaszającego 

uwagi 

Treść uwagi 

Oznaczenie 

nieruchomości, 

której dotyczy 

uwaga 

Ustalenia 

projektu 

planu dla 

nieruchomo

ści, której 

dotyczy 

uwaga 

Rozstrzygnięcie Burmistrza 

Wyszkowa w sprawie 

rozpatrzenia uwagi 

Rozstrzygnięcie Rady 

Miejskiej w Wyszkowie 

w sprawie rozpatrzenia 

uwagi Głosowanie radnych 

uwaga 

uwzględnio

na 

uwaga 

nieuwzględ 

niona 

Uwaga 

uwzględnio

na 

uwaga 

nieuwzględ 

niona 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 

1. 22.05.14r Mirosław 

Zdziarski 

Deskurów 

07-201  
Wyszków 

1.W § 17 ust.2 – wykreślić zapisy 

określające liczbę budynków  na 

działce dotychczas 

niezabudowanej, max 

powierzchnię zabudowy działki, 

min max intensywność zabudowy 

 

2.W § 17ust. 3 nie określać 

wysokości budynków 

gospodarczych, a liczbę 

kondygnacji 

 

3.W warunkach materiałów 

wykończenia  zewnętrznego 

obiektów dopuścić papy 

bitumiczne, blachy trapezowe, 

płyty bitumiczne  

 

4.Przeznaczenie całej działki 

607/4 pod zabudowę tak jak w 

składanym wniosku 

 

 

 

607/4 

 

 

2MNU 

  

 

1. + 

 

 

 

 

2. + 

 

 

 

 

3. + 

 

 

 

 

 

4. + 

 

  

 

1.+ 

 

 

 

 

2.+ 

 

 

 

 

3.+ 

 

 

 

 

 

4.+ 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 16 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 2 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 17 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 1 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

 

2. 02.06.14r Grażyna 

Milewska 

Lucynów, ul. 

Warszawska 6A 

07-201 

Wyszków 

Brak zgody na lokalizację drogi 

na działkach 

 

85 

87 

116/5 

   

+ 

  

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 
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3. 02.06.14r Urszula i Piotr 

Kalata 

Lucynów, ul. 

Kardynała 

Stefana 

Wyszyńskiego2 

07-201Wyszków 

Zmniejszenie odległości 5m linii 

nieprzekraczalnej zabudowy od 

drogi. 

 

736 

 

32MN 

  

+ 

  

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

 

4. 02.06.14r Jolanta 

Perzanowska 

Anastazew 54 

07-230Zabrodzie 

Zmiana przeznaczenia działki z 

Ls na budownictwo 

jednorodzinne lub letniskowe 

 

689/2 

687/2 

 

38ZL 

14ZN 

  

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 17 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 1 

5. 30.05.14r Mariusz 

Modzelewski  

Lucynów, 

ul. Dolna 3 

Wyszków 

Brak zgody na przebieg drogi 

przez działkę  

 

1313/2 

 

10 KD-D 

  

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

6. 28.05.14r Ryszard Pet 

Lucynów, 

ul. Dolna 23 

07-200 Wyszków 

Brak zgody na przebieg drogi 

przez działkę  

 

89 

   

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

7. 20.05.14r Jarosław Pet 

Lucynów, 

ul. Dolna 35 

07-200 

Wyszków 

Brak zgody na przebieg drogi 

przez działkę  

 

91/1 

   

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

8. 20.05.14r Barbara 

Modzelewska 

Lucynów ul. 

Dolna 3 

Wyszków 

Brak zgody na przebieg drogi 

przez działkę  

 

1313/4 

 

20KD-D 

16KD-D 

  

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

9. 16.05.14r Danuta i Edward 

Roiccy 

Drogoszewo, 

ul. Chabrowa 23 

07-200 

Wyszków 

Brak zgody na przebieg drogi 

przez działkę  

 

111 

   

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 
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10. 08.05.14r Danuta Białek 

ul. 3Maja 20/37 

07-200 

Wyszków 

Brak zgody na przeznaczenie 

działek pod usługi oświaty 

59 

60 

1312 

1314/1 

1UO   

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

11. 08.05.14r Danuta Białek 

ul. 3Maja 20/37 

07-200 

Wyszków 

Brak zgody na przebieg drogi 

przez działkę 

1314/1 10 KD-D 

20KD-D 

16KD-D 

  

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

12. 18.04.14r Alina i Wiesław 

Kowalscy 

Świniotop 

ul. Słoneczna 5 

07-202  
Wyszków 

Zmiana przeznaczenia działki  z 

ZN- zieleni nieurządzonej pod 

zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną 

83 10ZN 

16KD-D 

30MN 

20KD-D 

31MN 

10KD-D 

  

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 17 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 1 

13. 25.07. 

2014r. 

Mirosław 

Zdziarski 

Deskurów 1 

07-201 

Wyszków 

1) dopuszczenie innych 

materiałów wykończenia dachów 

niż wymienione 

 

 

2) przeznaczanie całej działki pod 

zabudowę 

 

607/4 

 

 

2MNU 

  

1.+ 

 

 

 

 

2.+ 

  

1.+ 

 

 

 

 

2.+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” – 0 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

14. 05.08. 

2014r. 

Helena Kulesza 

ul. J. 

Kochanowskiego 

103, Lucynów 

Duży 

Prośba o: przekształcenie działek 

rolnych na działki budowlane  

108/5, 93/2 

(Tumanek), 

521 

(Lucynów) 

7ZN-108/5 

6 ZN-93/2, 

521-16MN 

i 30 ZL 

  

+ 

  

+ 

 „za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” – 0 

 

15. 26.08. 

2014r. 

Wojciech 

Łokietek 

ul. Stefana 

Okrzei 83/19 

07-202Wyszków 

Prośba o: zmianę przeznaczenia 

na działkę budowlaną 

 130/1 14MN 

5R 

15ZL 

  

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 17 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” – 1 

 

16. 25.08. 

2014r. 

Katarzyna 

Niemierka  

ul. Pułtuska 

155/19  07-200 

Wyszków 

Prośba o: dopuszczenie budowy 

budynku gospodarczego o pow. 

25 m² w odległości 2 m od 

granicy działki (od strony drogi 

gminnej 1326) i 2 m od strony 

działki sąsiadującej. 

1332/2 10MNU   

 + 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 18 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” – 0 

 



P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/549/14 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla obrębów geodezyjnych 

Lucynów, Lucynów Duży, Tumanek i części wsi Deskurów. 
 

7) P. Wiśniewski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przedstawił 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminów korzystania z obiektów sportowych 

Gminy Wyszków. Poinformował, że projekt uchwały przedstawia regulaminy korzystania 

z obiektów sportowych Gminy Wyszków zarządzanych przez Wyszkowski Ośrodek Sportu 

i Rekreacji. Do tych obiektów należą: kryta pływalnia wraz z urządzeniami użyteczności 

publicznej, hala sportowo-rekreacyjna i stadion miejski wraz z infrastrukturą towarzyszącą. 

8 października br. projekt tej uchwały był konsultowany ze środowiskiem sportowym. 

Podczas tych konsultacji, do przedstawionych regulaminów nie wniesiono żadnych uwag. 

P. Wiśniewski dodał, że projekt powyższej uchwały był szczegółowo omawiany na 

wszystkich komisjach stałych Rady Miejskiej.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Szczerba zauważył, że w regulaminie hali sportowej w punkcie 19, ppkt. 7 zabrania się 

wnoszenia i spożywania napojów alkoholowych, natomiast w punkcie 14 tego samego 

regulaminu dopuszcza się sprzedaż, podawanie i spożywanie napojów alkoholowych. Uważa, 

że jeden zapis wyklucza drugi. W związku z tym zgłosił wniosek formalny, aby w punkcie 

19, w ppkt. 7 w nawiasie dodać słowa: „z zastrzeżeniem punktu 14”. 

P. Mecenas Łubińska uważa, że wniosek P. Szczerby za zasadny. 
 

P. Piórkowska - Przewodnicząca Rady ogłosiła 7 minut przerwy w obradach, celem 

przygotowania poprawnych zapisów w projekcie omawianej uchwały. 

Po przerwie, o godz. 12.15 P. Piórkowska  wznowiła obrady sesji. 
 

P. Szczerba przedstawił następujący wniosek formalny: ustęp 19, punkt 7 „Regulaminu 

korzystania z Hali Sportowo – Widowiskowej” otrzymuje brzmienie: „wnoszenia 

i spożywania napojów alkoholowych (z zastrzeżeniem ust. 14)”. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 10, przeciw – 0, wstrzym. się – 5), 

pozytywnie zaopiniowali powyższy wniosek.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminów 

korzystania z obiektów sportowych Gminy Wyszków. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 13, przeciw – 0, wstrzym. się – 3), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/550/14 w sprawie przyjęcia regulaminów korzystania 

z obiektów sportowych Gminy Wyszków. 
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8). P. Puławska – Inspektor ds. Profilaktyki i Uzależnień przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2015 w Gminie Wyszków. Poinformowała, że kluczowym aktem 

prawnym regulującym w Polsce kwestie alkoholowe jest Ustawa o wychowaniu w trzeźwości 

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Polski model rozwiązywania problemów alkoholowych 

zakłada, iż większość kompetencji i środków finansowych na rozwiązywanie problemów 

alkoholowych zlokalizowanych jest na poziomie samorządów gmin. Jest to zgodne z zasadą 

decentralizacji, która w tym przypadku zakłada, że gminy z racji dysponowania największą 

wiedzą o problemach swoich społeczności, a także dostępnych zasobach, mogą, dysponując 

zagwarantowanymi na to środkami finansowymi, przygotować odpowiednie plany działań 

zaradczych i naprawczych. Urząd planuje podejmować działania, które będą 

odzwierciedleniem realnych potrzeb mieszkańców. Celem tych działań jest zmniejszenie 

różnych problemów powodowanych przez alkohol w całej populacji, nie tylko w grupie 

podwyższonego ryzyka. Aby te działania były skuteczne, muszą być prowadzone 

równocześnie na wielu poziomach, docierać do różnych grup odbiorców. W roku 2015, urząd 

planuje zainwestować w profilaktykę. Planowanych jest szereg programów profilaktycznych 

dla dzieci i młodzieży, treningów psychoedukacyjnych uczących i wzmacniających ich 

umiejętności społeczne. Działania te będą prowadzone pod nazwą Wyszkowskich Dni 

Profilaktyki. Również planowane jest wspieranie rodziców poprzez różnego rodzaju 

warsztaty i wywiadówki profilaktyczne, poprzez kontynuowanie działań świetlic 

środowiskowych oraz zajęć opiekuńczo – wychowawczych. Również nauczyciele zostaną 

wyposażeni w nowocześniejsze i skuteczniejsze narzędzia profilaktyczne, które będą mogli 

wykorzystywać w pracy z dziećmi i młodzieżą. Urząd zainwestuje także w „Pedagogów 

Ulicy” oraz będzie zapraszał do współpracy organizacje pozarządowe. Rodzinom, które 

borykają się z problemem uzależnień lub przemocy w rodzinie, w dalszym ciągu oferowana 

będzie pomoc specjalistów w Gminnym Punkcie Promocji Zdrowia i Profilaktyki. 

W następnym roku, urząd planuje rozszerzyć tę ofertę o następujące, nowe działania: 

utworzenie grupy wczesnej interwencji wobec młodych osób używających narkotyków, grupy 

wsparcia dla ich rodziców oraz grupy wsparcia dla osób uzależnionych od hazardu. 

P. Puławska uważa, że dobre i systematyczne działania podejmowane w przedstawionych 

wyżej obszarach, są również elementem zwiększania bezpieczeństwa w gminnej 

społeczności, a profilaktyka – najlepszą inwestycją dla mieszkańców. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/551/14 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2015 w Gminie 

Wyszków. 
 

9) P. Osowiecka – Z-ca Skarbnika przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021. Poinformowała, że 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczą zmian w załączniku Nr 1 związanych 

ze zmianą dochodów, dotacji oraz wydatków, w tym wydatków majątkowych i wydatków na 

programy finansowane ze środków UE. 
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P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywna opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/552/14 zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021. 
 

10) P. Osowiecka przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wyszków na 2014 rok. Poinformowała, że najważniejsze zmiany to: 

 zwiększenie dochodów o 1.131.812 zł (dotacja na budowę ul. 11 Listopada) oraz 

zwiększenie wydatków na ten sam cel w wysokości 1.373.625 zł. Koszt całej 

inwestycji wynosi 2.323.625 zł. 

 zwiększenie dochodów z tytułu wpływów z podatku od osób prawnych, fizycznych 

i innych jednostek o 648.310 zł; 

 zwiększenie dochodów o dotację na świetlicę w Leszczydole Działki w wysokości 

188.486 zł; 

 zwiększenie dochodów o dotację z Ministerstwa Sportu na budowę boiska 

w Rybienku Leśnym 100.000 zł; 

 zwiększenie dochodów o dotację na usuwanie azbestu o 131.452 zł; 

 zwiększenie dochodów o wkład własny mieszkańców Rybna na budowę drogi 

dojazdowej do działek w Rybnie o 48.120 zł; 

 zwiększenie dochodów o dotację z Powiatu Wyszkowskiego na budowę chodnika 

w Drogoszewie i w Leszczydole Starym o 12.000 zł; 

 wzrost wydatków na modernizację Przedszkola Nr 1 o 150.000 zł; 

 wzrost wydatków na budowę chodników, ciągów pieszo - jezdnych o 150.000 zł 

(m.in. na budowę drogi dojazdowej - ul. Nadbużańskiej w Rybnie); 

 wzrost wydatków na modernizację targowiska miejskiego o 40.000 zł; 

 wzrost wydatków na usuwanie azbestu o 155.000 zł; 

 wzrost wydatków z tytułu termomodernizacji budynku szkoły w Olszance; 

 zwiększenie dotacji podmiotowej dla Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Wyszkowie o 10.000 zł; 

 przekazanie dotacji dla WOSiR na zakup dwóch garaży 6.620 zł; 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywna opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/553/14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2014 rok. 
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11) P. Osowiecka przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 

żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy 

Wyszków. Poinformowała, że Burmistrz proponuje, aby w 2015 roku tzw. „podatek rolny” 

pozostawić na tym samym poziomie jaki obowiązuje w roku 2014 r. Średnia cena skupu żyta 

określona w komunikacie Głównego Urzędu Statystycznego, będąca podstawa do ustalenia 

podatku rolnego na rok podatkowy na 2015, została określona w wysokości 61,37 zł za 1 dt. 

Burmistrz proponuje, aby dla Gminy Wyszków obniżyć te kwotę do 33,90 zł za 1 dt. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/554/14 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Wyszków. 
 

P. Mikołajczyk poinformował, że w drodze autopoprawki Burmistrza zostały wprowadzone 

do porządku obrad cztery projekty uchwał, dotyczące uwzględnienia wniosków w sprawie 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2015 roku, złożonych przez sołectwa 

Leszczydół Stary, Leszczydół Podwielątki, Leszczydół Działki oraz Natalin. Poinformował, 

że powyższe sołectwa złożyły swoje wnioski w wymaganym terminie, ale nie spełniły 

wszystkich wymogów, ponieważ środki z funduszu sołeckiego przeznaczyły na zadania, które 

nie są zadaniami własnymi gminy. W związku z powyższym, zadania te zostały 

zweryfikowane i wnioski ponownie wpłynęły do urzędu. Zgodnie jednak z ustawą o funduszu 

sołeckim, wnioski te mogą zostać przyjęte tylko przez Radę Miejską w drodze uchwały. 

W związku z powyższym P. Mikołajczyk poprosił o podjęcie przedstawionych uchwał.  

12) Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

podtrzymanego przez sołtysa wniosku sołectwa Natalin dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2015 roku. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/555/14 w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez 

sołtysa wniosku sołectwa Natalin dotyczącego przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego w 2015 roku. 

13) Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

podtrzymanego przez sołtysa wniosku sołectwa Leszczydół Stary dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2015 roku. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/556/14 w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez 

sołtysa wniosku sołectwa Leszczydół Stary dotyczącego przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego w 2015 roku. 

14) Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

podtrzymanego przez sołtysa wniosku sołectwa Leszczydół Działki dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2015 roku. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/557/14 w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez 

sołtysa wniosku sołectwa Leszczydół Działki dotyczącego przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego w 2015 roku. 
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15) Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

podtrzymanego przez sołtysa wniosku sołectwa Leszczydół Podwielątki dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2015 roku. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LIII/557/14 w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez 

sołtysa wniosku sołectwa Leszczydół Podwielątki dotyczącego przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego w 2015 roku. 
 

Ad. 9. 

P. Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił Informację 

o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Wyszków w roku szkolnym 

2013/2014 (informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu). W podsumowaniu, P. Cieślak 

przedstawił następujące wnioski i rekomendacje: 

Wnioski: 

1. W roku szkolnym 2013/2014, o 1.318 719,69 zł wzrosły wydatki na oświatę 

i wychowanie. Zwiększeniu uległa także kwota subwencji o 540.278,00 zł, przy 

zmniejszonej liczbie uczniów. Dzięki realizacji projektów współfinansowanych przez Unię 

Europejską, zostało zakupione wyposażenie i pomoce dydaktyczne, a uczniowie mogli 

skorzystać z dodatkowej oferty edukacyjnej.  

2. Kadra pedagogiczna zyskała dodatkowe kompetencje, w związku z czym podwyższeniu 

uległ poziom nauczania. 

3. Organ prowadzący oraz prowadzone placówki na bieżąco wdrażały zmiany, wynikające 

z wielokrotnie zmienianego prawa oświatowego. 

Rekomendacje: 

1. Należy podjąć dalsze działania na rzecz racjonalizacji ponoszonych w oświacie kosztów. 

2. Należy wdrożyć plany mające na celu podwyższanie wyników nauczania. 

3. Włączenie do zakresu działań projektów unijnych w zakresie nowej perspektywy 2014 -

2020. 

4. Należy przygotować analizę w zakresie komplementarnego rozwoju bazy nauczania 

i wychowania przedszkolnego, biorąc pod uwagę nowe wyzwania prawno-społeczne 

i możliwości Gminy Wyszków. 
 

Ad.10. 

P. Wróbel w imieniu wszystkich rolników podziękował za to, że radni nie podwyższyli 

podatku rolnego na 2015 rok. Następnie zwrócił się prośbą, aby w przyszłości, wziąć pod 

uwagę wybudowanie hali sportowej w Rybnie.  

P. Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki zakończyła swoje prace 

zgodnie z planem, który został zatwierdzony na początku 2014 r. Dodał, że we wrześniu 

Komisja skontrolowała stan dzikich wysypisk na terenie gminy oraz dokonała oceny stanu 

zasobów mieszkaniowych, komunalnych i socjalnych pod względem jakości i przydatności do 

dalszego użytkowania zgodnie z obowiązującymi przepisami przeciwpożarowymi, BHP, 

Sanepidu oraz prawidłowości gospodarowania tymi zasobami przez Wyszkowskie 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego. Poinformował, że protokoły z tych przeglądów 

dostępne są w Biurze Rady Miejskiej. Następnie P. Abramczyk, odnosząc się do słów 

P. Sobieskiego, chciał złożyć sprostowanie, że nie jest prawdą, że na terenach spółdzielni 
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mieszkaniowej leżą zgrabione liście. To, że leżą liście na terenie miasta, to nie znaczy, że 

wszystkie te tereny są spółdzielni mieszkaniowej i nie na wszędzie leżą one tak długo. 

Następnie zwrócił uwagę, że ostatnio w prasie, w mediach oraz na debacie kandydatów na 

burmistrza mówiło się na temat pozyskiwania przez gminę środków unijnych. Uważa, że 

podawane kwoty nie są prawdziwe, w związku z czym poprosił Burmistrza o przybliżenie 

i przedstawienie stanu faktycznego, w oparciu o posiadane dokumenty. Uważa, że należy 

pamiętać, że nie tylko chodzi o to, aby pozyskać jak najwięcej środków, ale aby pozyskać je 

na inwestycje celowe i zasadne, ponieważ na realizację tych inwestycji gmina musi mieć 

jeszcze wkład własny.  

P. Sobieski poinformował, że zanim zgłosił sprawę liści, sprawdził gdzie i na czyim terenie 

one leżą. Dowodem na to są np. zgrabione liście, leżące przy ul. 11 Listopada naprzeciwko 

bloku nr 42. 

P. Chodkowski zwrócił uwagę, że wyjeżdżając z parkingu przy „Kauflandzie” i chcąc 

skręcić w lewą stronę (w ul. Pułtuską), nie ma oznakowania lewoskrętu. Poprosił, aby to 

sprawdzić i ewentualnie zgłosić temat do zarządcy drogi. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że sprawa zostanie przeanalizowana przez urząd 

i jeżeli będzie taka konieczność, zgłosi uwagi do Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Co do pozyskiwania środków unijnych, Burmistrz poinformował, że 

informacje, które są podawane w tym temacie to są w tej chwili tzw. fakty wyborcze. Dotyczy 

to nie tylko pozyskiwanych funduszy, ale różnych innych spraw. Np. od ok. 2 tygodni krąży 

informacja, że będzie przenoszone targowisko znajdujące się przy ul. Dworcowej. Trzeba 

uspokajać handlujących, że to nie jest prawdą. Podobna sytuacja dotyczy pozyskiwanych 

środków unijnych. Ciągle ktoś powołuje się na jakieś badania, sondaże, które nie są 

wiarygodne. W Programie Rozwoju Obszarów Wiejskich urząd wykorzystał maksymalnie 

dużo środków, które były możliwe do pozyskania przez gminę. W innych funduszach, 

przeznaczonych na budowę kanalizacji, np. w Regionalnym Programie Operacyjnym, gmina 

nie kwalifikowała się do pozyskania środków, ze względu na ilość mieszkańców, w innym nie 

kwalifikowała się ze względu na ilość mieszkańców przypadającą na km sieci kanalizacyjnej. 

W zestawieniu, dotyczącym m.in. pozyskiwania środków zewnętrznych, przygotowywanym 

przez zespół ekspertów z odpowiednich ministerstw, za ostatnią kadencję Gmina Wyszków 

znajdowała się na 166 miejscu na ponad 600 gmin w swojej kategorii. Burmistrz uważa, że 

trzeba brać poprawkę na niektóre informacje, które do dnia wyborów na pewno będą się 

pojawiały. 

Sekretarz Gminy– P. Goździewska w imieniu Burmistrza, poinformowała o oświadczeniach 

majątkowych, złożonych przez pracowników Urzędu Miejskiego oraz przez kierowników 

gminnych jednostek organizacyjnych za 2013 rok (załącznik nr 4 do protokołu). Wszystkie 

oświadczenia zostały złożone w terminie oraz zostały zamieszczone na stronie internetowej 

Urzędu Miejskiego. Następnie podziękowała lokalnej prasie za zamieszczanie wszystkich 

informacji związanych z nadchodzącymi wyborami. 

P. Szczerba poprosił, aby zwrócić uwagę na kolor budowanej w tej chwili ścieżki rowerowej 

między obwodnicą śródmiejską a ul. Geodetów. Uważa, że dobrze by było, żeby te kolory 

dopasować do kolorów już istniejących. Następnie poinformował, że mieszkańcy złożyli do 

urzędu wniosek o wykonanie przejścia dla pieszych na wysokości ul. Gwardii Ludowej 
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(mniej więcej w połowie budowanej ścieżki rowerowej). W tej chwili jest to miejsce, 

w którym bardzo dużo osób przechodzi przez ulicę, łamiąc przepisy.  

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju i Gminy poinformowała, że 

projekt przejścia jest już wykonany i będzie zrealizowany. 

P. Szczerba powołując się na ustawę o dostępie do informacji publicznej, spytał jakie środki 

finansowe zostały przekazane z komitetu wyborczego za spotkanie, które odbyło się 

w Urzędzie Stanu Cywilnego, a które dotyczyło konsultacji w sprawie regulaminów 

korzystania z obiektów sportowych oraz przyszłości bazy sportowej?  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że to były konsultacje, które odbyły się 

w godzinach pracy urzędu i prowadzone były jako konsultacje Burmistrza z zaproszonymi 

przedstawicielami środowisk sportowych. Była to pierwsza część konsultacji dotycząca bazy 

sportowej. Planowane były następne konsultacje, ale Burmistrz uważa, że kampania wyborcza 

nie sprzyja obiektywnemu spojrzeniu na te konsultacje, więc lepiej będzie wrócić do tych 

konsultacji już po wyborach. Jako przykład w trudnościach prowadzenia rozmów na 

argumenty, przytoczył incydent, gdzie jedna z osób wstała i przedarła wcześniej 

wypracowane dokumenty. Burmistrz zapowiedział, że w przypadku uzyskania mandatu 

w nowej kadencji, wróci do kontynuowania rozmów, które będą oparte również o dane 

ekspertów spoza Wyszkowa. 

P. Szczerba uważa, że to spotkanie miało charakter kampanii wyborczej, ponieważ 

Burmistrz, zwracając się do kontrkandydatów wyborczych, poprosił ich o dostarczenie 

swoich propozycji dotyczących rozwiązania kwestii bazy sportowej w Wyszkowie. 

P. Szczerba uważa, że to nie jest już element konsultacji społecznych prowadzonych przez 

Burmistrza, ale element kampanii wyborczej. P. Szczerba powołał się na zapis Państwowej 

Komisji Wyborczej, dotyczący zasad finansowania kampanii wyborczych, wg którego 

wszelkie spotkania sprawozdawcze i informacyjne członków partii, organizacji społecznych, 

stowarzyszeń, osób pełniących funkcje publiczne lub przedstawicieli komitetów 

zgłaszających kandydatów w wyborach organizowane w trakcie kampanii wyborczej, mogą 

odbywać się tylko pod warunkiem, że nie zawierają znamion agitacji wyborczej. 

W przeciwnym razie traktowane są jako element kampanii wyborczej i podlegają regulacjom 

dotyczącym tej kampanii. P. Szczerba uważa, że to spotkanie miało znamiona agitacji 

wyborczej i za wynajęcie sali powinna być wniesiona opłata. 

Burmistrz – P. Nowosielski zauważył, że toczy się kampania wyborcza i jeżeli w ważnych 

sprawach samorządowych pewne kwestie podnoszone są przez kontrkandydatów to należy 

rozumieć, że również oprócz zwykłej kampanii wyborczej jest to również debata. 

Zadeklarował, że na pewno do następnych dyskusji będą zapraszane osoby, które dziś 

deklarują zupełnie inny, albo już jasno sprecyzowany pogląd. Zaznaczył, że wezwanie do 

złożenia propozycji dotyczącej rozwiązania kwestii bazy sportowej przez kontrkandydatów, 

jest dalszą częścią debaty. Uważa, że aby dyskutować, trzeba mieć w danej sprawie 

podstawową wiedzę. Niestety te propozycje nie spłynęły. Burmistrz stwierdził, że podczas tej 

debaty, cały czas ma nadzieję, że zejdzie ona na kwestie techniczne, bo przecież o taką debatę 

chodził. Uważa, że interpretacja P. Szczerby dotycząca zapisów Komisji Wyborczej, zupełnie 

nie odnosi się do tej sytuacji. Trudno urzędującemu Burmistrzowi zamknąć usta i powiedzieć, 

że na konferencji prasowej, albo na sesji nie może zdementować, że targowisko nie będzie 
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likwidowane. Równie dobrze można teraz wyjść z założenia, że za ostatnie 15 minut w tej 

sali, Burmistrz powinien zapłacić z funduszów wyborczych. 

P. Chodkowski poinformował, że był na spotkaniu dotyczącym konsultacji w sprawie bazy 

sportowej i to spotkanie dotyczyło tego, po co zostało zwołane. Na żadnym etapie 

wypowiedzi nie można było odczuć, że jest to spotkanie wyborcze i że ma ono jakikolwiek 

związek z wyborami. Były przedstawiane trzy koncepcje i nad każdą z nich była prowadzona 

dyskusja.  

P. Dziubłowski uważa, że to spotkanie było chyba tylko dla wybranych osób, bo w sprawie 

bazy sportowej jest taki konflikt, że zabrakłoby miejsca w auli we Włodkowicu. Uważa, że 

debata na ten temat powinna odbyć się w znacznie szerszym kręgu. Uważa również, że dzięki 

P. Czyżakowi wyszkowska siatkówka bardzo się rozwinęła, a Camper jest w I Lidze. Uważa 

jednak, że miasta nie stać jeszcze na Plus Ligę.  

Burmistrz – P. Nowosielski ponownie wyjaśnił, że to było pierwsze spotkanie, na które 

zaproszeni zostali przedstawiciele tych dyscyplin, które funkcjonują w Wyszkowie w sposób 

najbardziej zauważalny. Byli to więc przedstawiciele: piłkarzy, siatkarzy, pływaków, sportów 

walki i lekkiej atletyki. W związku z tym, że te debaty mogą zamienić się w debaty 

polityczne, temat bazy sportowej został odłożony na później. Burmistrz zapewnił, że żadna 

decyzja w sprawie bazy sportowej nie została podjęta. Trzeba jednak mieć tę świadomość, że 

kolejny samorząd, podejmując jakąkolwiek decyzję podejmie ją na najbliższe 30 lat, dlatego 

też trzeba podjąć jak najmądrzejszą decyzję.  

P. Szczerba uważa jednak, że przeprowadzone konsultacje zawierały elementy kampanii 

wyborczej, a komitet wyborczy nie uiścił opłaty za wynajem sali. Uważa również, że 

stwierdzenie P. Abramczyka, że „kontrkandydaci, przeciwnicy mówią, że gmina pozyskuje 

słabo fundusze” i pozwalanie obecnej władzy, aby mogła mówić o tym na również jest 

elementem kampanii wyborczej.  

Burmistrz – P. Nowosielski stwierdził, że każdy pozostanie przy swoim zdaniu. Uważa, że ta 

rada jest bardzo demokratyczna, każdy ma nieograniczoną ilość wypowiedzi, zapytań, 

wniosków i każdy może mówić to co uważa.  

P. Turek w imieniu mieszkańca ul. I AWP podziękował za wyremontowanie ul. I AWP. 

Przewodnicząca Rady – P. Piórkowska przedstawiła informację na temat złożonych przez 

radnych oświadczeń majątkowych za 2013 rok (załącznik nr 5 do protokołu). 
 

Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady – P. Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 14.00, uznając porządek obrad LIII zwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 
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